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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Jan Björklund (FP)

2013/14:595 Avgifter i skolan

Enlig skollagen ska skolan vara gratis för våra barn, vilket innebär att skolorna 
endast undantagsvis får ta ut en obetydlig avgift exempelvis för någon aktivitet. 
Så är det tyvärr inte i dag. Det är allt vanligare att eleverna ska ha med sig 
frukt, matsäck, avgift för utflykt och liknande, också när aktiviteterna är 
schemalagda och rimligen borde bekostas av skolan. 

Även om det rör sig om små summor kan det vara betungande för en förälder 
som lever under små ekonomiska omständigheter. Den höga arbetslösheten i 
landet och sänkta ersättningsnivåer vid arbetslöshet och sjukdom innebär att allt 
fler personer i dag är beroende av försörjningsstöd, vilket inte ger utrymme för 
några extra utgifter. 

Utbildningsministern har i ett frågesvar i januari hänvisat till förarbetena till 
skollagen, som säger att om kostnaden är regelbundet återkommande kan den 
sammanlagt bli påfrestande för ett hushåll med svag ekonomi och att det därför 
krävs att skolan noga överväger när och hur ofta denna möjlighet ska utnyttjas. 
Därför ska det inte finnas behov av att förtydliga regelverket om avgifter.

Uppenbart följer inte kommunerna skollagen på denna punkt, vilket i dagarna 
har uppmärksammats bland annat i Halland. Därför borde utbildningsministern 
visa politisk handlingskraft och förtydliga intentionerna i skollagen om 
avgiftsfri skola.

Kan utbildningsministern nu precisera den avgift som är skälig att ta av 
eleverna?

………………………………………

Adnan Dibrani (S)

Från riksdagsförvaltningen
2014-05-06
Besvaras senast
2014-05-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lars Franzén


